



## لائحة القواعد والقوانين التنظيمية لصالحة الرياضة

1. تطبيق القواعد والشروط التنظيمية العامة لمجمع موتور سيتي على هذا المرفق.
2. تخضع هذه الصالة الرياضية للمراقبة بكاميرات CCTV من أجل سلامتك.
3. يقتصر استخدام معدات التمرين على الأفراد الذين تتراوح أعمارهم بين ستة عشر (16) عامًا أو أكبر. يمكن استخدام معدات الصالة للذين تتراوح أعمارهم بين اثني عشر (12) عامًا وحتى خمسة عشر (15) عامًا بشرط أن يكونوا بصحية ولي أمر من سن الـ 18 عامًا وما فوق ولا يُسمح لأي شخص أصغر من 12 عامًا أن يستخدم الصالة الرياضية.
4. يجب ارتداء الملابس والأحذية المناسبة للتمارين الرياضية.
5. لاستخدام معدات الرياضة، يُنصح بطلب المساعدة من شخص مختص.
6. يرجى استعمال معدات الرياضة بعناية وحذر، المستخدمون مسؤولون عن أي أضرار ناتجة في المعدات أو مرافق صالة الرياضة.
7. يخضع استعمال معدات التمرين إلى نظام أولوية الخدمة بأسبقية الوصول.
8. يطلب من المستخدمين ترك معدات الصالة الرياضية نظيفة بعد استخدامها.
9. يتعين على المستخدمين إعادة المعدات إلى أماكنها بمجرد الانتهاء من استخدامها. يحظر تحريك المعدات خارج هذا المرفق أو المنطقة المشتركة.
10. يمكن للمستخدمين إحضار ضيفين (2) كحد أقصى في كل زيارة للصالة الرياضية.
11. المستخدمون مسؤولون عن ممتلكاتهم الخاصة وسلامتهم.
12. يتعين على المستخدمين الالتزام بالهدوء وعدم إزعاج المستخدمين الآخرين أثناء الاستماع للموسيقى بصوت عالٍ أو استخدام هواتفهم المحمولة والأجهزة اللوحية وأي أجهزة إلكترونية أخرى.
13. يتعين على المستخدمين إحضار واستخدام المناشف الخاصة بهم عند التمرين حفاظًا على النظافة الصحية.
14. لا يسمح باصطحاب الحيوانات في صالة الرياضة.
15. الأكل والتدخين بالإضافة إلى السجائر الإلكترونية محظور في هذا المرفق ولا يسمح بالمشروبات الكحولية.
16. لا يسمح بأي أنشطة تجارية أو دينية في الصالة الرياضية.
17. لا يسمح بتخزين أو وضع أي معدات شخصية في صالة الألعاب الرياضية.
18. لا يتحمل المطور الرئيسي أو إدارة المجتمع أي سرقة أو إصابة أو وفاة لأي شخص يستخدم المرفق.
19. الأنشطة الرياضية والحصص التدريبية الخاصة تتطلب إذن مسبق من مكتب إدارة المجتمع.
20. يحق للإدارة تعليق استخدام أي منشآت في أي وقت لتنظيم حصص وأنشطة خاصة أو للصيانة أو للتنظيف دون إشعار مسبق.
21. قد يؤدي عدم الامتثال للقواعد المذكورة أعلاه إلى إيقاف أو تعليق حق استعمال الصالة الرياضية أو عقوبات أخرى وفقًا للقواعد والشروط التنظيمية العامة لمجمع موتور سيتي.
22. لأي استفسارات يمكنكم الاتصال بجمعية إدارة الأملاك على رقم 800EDACOM.

## Gymnasium Rules & Regulations

1. The Master Community Declaration of the MotorCity community is applicable to this facility
2. This gymnasium is under CCTV video surveillance for your safety
3. Use of the gym equipment is restricted to individuals who are aged sixteen (16) years or older. Youths aged between twelve (12) years to fifteen (15) years can use the equipment provided they are accompanied by 18 years old and above responsible guardian. Individuals below the age of twelve (12) are not allowed to use the gymnasium equipment.
4. All users must wear appropriate apparel and footwear
5. To use the equipment, you are advised to seek guidance and assistance from a specialist
6. Users are responsible for any damages to the facilities and equipment
7. Usage of equipment or training space is on a first-come first-served basis
8. Users are required to leave the gymnasium equipment clean after their use
9. Users are required to return the used equipment to the corresponding place once they are finished using them. It is prohibited to remove any equipment from this facility or common area.
10. Users can only bring in a maximum of two (2) guests per gymnasium visit
11. Users are responsible for their own property and safety.
12. Users are required to avoid causing any disturbance while using their mobile phones, Tablets, Playing loud music or by any other electronic devices.
13. Users are required to bring and use their own personal towels when exercising for hygienic purposes.
14. Pets are not allowed in the gymnasium
15. Eating, smoking cigarettes as well as electronic cigarettes are prohibited in this facility and Alcoholic drinks are prohibited
16. No commercial or religious activities are allowed in the gymnasium
17. Storing or placing any personal equipment at the gym is not allowed
18. Neither Union Properties the master developer nor the owners' association management company are responsible for any theft, loss, injury or death of anyone using the facility
19. Private coaching, classes, assessments and other private activities require prior authorization from the community management office.
20. The community management reserves the right to suspend the use of any facilities at any time to organize private classes and activities or to arrange maintenance or cleaning without prior notice.
21. Failure to comply with the above rules may result in loss or suspension of gymnasium privileges or other penalties as per the Master Community Declaration.
22. For more information and feedback you may call 800EDACOM